

大学英语四级词汇 (CET4)



大学英语四级词汇 (CET4) 3400词顺序版。

唐库学习 编

目 录

A
B
C
D
E
F
G
H
I
J
K
L
M
N
O
P
Q
R
S
T
U
V
W
X
Y
Z

abandon [ə'bændən]

vt. 丢弃；放弃，抛弃

例句1, She decided to abandon her old car and buy a new one.

她决定丢弃她的旧车，买一辆新的。

例句2, He had to abandon his dream of becoming a professional athlete due to a severe injury.

由于严重的伤病，他不得不放弃成为职业运动员的梦想。

例句3, The sailors were forced to abandon the ship during the storm.

在风暴中，水手们被迫抛弃了船只。

aboard [ə'bɔ:d]

ad. 在船(车)上；上船

例句1, The passengers were all aboard the ship when it set sail.

当船起航时，所有乘客都已上船。

例句2, She felt a sense of adventure as she stepped aboard the train.

当她踏上火车时，她感到一种冒险的感觉。

例句3, The captain announced that everyone should remain aboard during the storm.

船长宣布，在暴风雨期间每个人都应留在船上。

例句4, He was excited to be aboard the plane for his first international flight.

他第一次乘坐国际航班，感到非常兴奋。

absolute ['æbsəlu:t]

a. 绝对的；纯粹的

例句1, The king had absolute power over his subjects.

国王对他的臣民拥有绝对的权力。

例句2, She showed absolute dedication to her work.

她对工作表现出了纯粹的奉献精神。

absolutely ['æbsəlu:tli]

ad. 完全地；绝对地

例句1, She was absolutely certain that she had locked the door before leaving.

她完全确定在离开前锁好了门。

例句2, The view from the top of the mountain was absolutely breathtaking.

从山顶看到的景色绝对令人叹为观止。

例句3, He absolutely refused to compromise on his principles.

他绝对拒绝在原则上妥协。

例句4, The performance was absolutely flawless, leaving the audience in awe.

这场表演绝对完美无瑕，让观众惊叹不已。

例句5, I absolutely agree with your decision to pursue your dreams.

我完全同意你追求梦想的决定。

absorb [əb'sɔ:b]

vt.吸收；使专心

例句1, The sponge can absorb a large amount of water quickly.

海绵能迅速吸收大量水分。

例句2, She was so absorbed in her book that she didn't hear the doorbell ring.

她如此专注于她的书，以至于没有听到门铃响。

abstract ['æbstrækt]

n.摘要

例句1, The abstract of the research paper provided a concise summary of the study's findings.

这篇研究论文的摘要简明扼要地总结了研究结果。

例句2, Her artwork is highly abstract, often leaving viewers to interpret the meaning on their own.

她的艺术作品非常抽象，常常让观众自己去解读其中的含义。

例句3, The concept of time is an abstract idea that can be difficult to grasp.

时间的概念是一个抽象的观念，可能难以理解。

例句4, He abstracted the key points from the lengthy report to present to the committee.

他从冗长的报告中提炼出关键点，向委员会进行了汇报。

abundant [ə'bʌndənt]

a.丰富的；大量的

例句1, The region is abundant in natural resources, making it a key area for economic development.

该地区自然资源丰富，是经济发展的关键区域。

例句2, She has an abundant imagination, which helps her create vivid and engaging stories.

她想象力丰富，这帮助她创作出生动有趣的故事。

abuse [ə'bjʊ:z, ə'bjʊ:s]

vt.滥用；虐待 n.滥用

例句1, He was accused of abusing his power as a manager to benefit his friends.

他被指控滥用经理职权为朋友谋利。

例句2, The animal shelter rescued a dog that had been severely abused by its previous owner.

动物收容所救出了一只被前主人严重虐待的狗。

例句3, The abuse of prescription drugs has become a serious public health issue.

处方药的滥用已成为一个严重的公共卫生问题。

academic [ækə'demik]

a.学院的；学术的

例句1, She is pursuing an academic career in physics at a prestigious university.

她在一所著名大学攻读物理学学术生涯。

例句2, The academic standards at this institution are among the highest in the country.

这所院校的学术标准是全国最高的之一。

例句3, His academic achievements have earned him numerous awards and scholarships.

他的学术成就为他赢得了众多奖项和奖学金。

例句4, The professor gave an academic lecture on the history of ancient civilizations.

教授就古代文明的历史作了一场学术讲座。

例句5, The academic community is buzzing with excitement over the latest research findings.

学术界对最新的研究发现感到非常兴奋。

例句6, She has a strong academic background in literature and philosophy.

她在文学和哲学方面有着深厚的学术背景。

例句7, The academic year begins in September and ends in June.

学年从九月开始，到六月结束。

例句8, His academic interests include environmental science and sustainable development.

他的学术兴趣包括环境科学和可持续发展。

例句9, The university offers a wide range of academic programs for students to choose from.

这所大学为学生提供了广泛的学术课程选择。

例句10, Academic integrity is highly valued in all educational institutions.

学术诚信在所有教育机构中都受到高度重视。

accelerate [æk'seləreit]

vt.(使)加快；促进

例句1, The government is taking measures to accelerate economic growth.

政府正在采取措施以加快经济增长。

例句2, The new technology will accelerate the development of the industry.

这项新技术将促进该行业的发展。

access ['ækses]

n.接近；通道，入口

例句1, The new library provides easy access to a vast collection of books.

新图书馆为大量书籍提供了便捷的通道。

例句2, She has access to the company's confidential files.

她有权接触公司的机密文件。

例句3, The emergency exit is the only access to the building during a fire.

紧急出口是火灾期间进入大楼的唯一入口。

例句4, The bridge provides access to the island from the mainland.

这座桥提供了从大陆到岛屿的通道。

例句5, The professor granted the students access to his private research lab.
教授允许学生们进入他的私人研究实验室。

accidental [æksi'dentl]

a.偶然的；非本质的

例句1, The discovery of the ancient artifact was purely accidental.

这件古代文物的发现完全是偶然的。

例句2, Her accidental remark revealed a secret she had meant to keep hidden.

她无意间的一句话揭示了一个她本想保守的秘密。

例句3, The damage to the painting was deemed accidental and not intentional.

这幅画的损坏被认为是偶然的，而非故意的。

例句4, In the grand scheme of things, these issues are merely accidental and not essential to our mission.

从大局来看，这些问题只是非本质的，对我们的使命并不重要。

accommodate [ə'kɒmədeɪt]

vt.容纳；供应，供给

例句1, The new stadium can accommodate up to 50,000 spectators.

新体育场可以容纳多达5万名观众。

例句2, The hotel was able to accommodate all the guests comfortably.

酒店能够舒适地接待所有客人。

例句3, The company will accommodate the needs of its employees by offering flexible working hours.

公司将通过提供灵活的工作时间来满足员工的需求。

例句4, The university has decided to accommodate the increasing number of students by building new dormitories.

大学决定通过建造新宿舍来容纳越来越多的学生。

accommodation [ə,kɒmə'deɪʃən]

n.招待设备；预定铺位

例句1, The hotel offers luxurious accommodation for its guests.

这家酒店为客人提供豪华的住宿设施。

例句2, We need to book the accommodation in advance for our trip to Paris.

我们需要提前为巴黎之行预订住宿。

accompany [ə'kʌmpəni]

vt.陪伴，陪同；伴随

例句1, She decided to accompany her friend to the concert.

她决定陪她的朋友去音乐会。

例句2, The sound of the piano will accompany the singer throughout the performance.
钢琴的声音将在整个演出中伴随歌手。

accomplish [ə'kɒmplɪʃ]

vt.达到(目的); 完成

例句1, She managed to accomplish her goal of running a marathon despite the heavy rain.
尽管下着大雨, 她还是成功完成了跑马拉松的目标。

例句2, The team worked tirelessly to accomplish the project before the deadline.
团队不懈努力, 终于在截止日期前完成了这个项目。

例句3, He was determined to accomplish his mission, no matter how difficult it seemed.
他决心要完成他的任务, 无论看起来有多困难。

例句4, With careful planning and hard work, they were able to accomplish the renovation of the old house.

通过精心规划和辛勤工作, 他们成功完成了老房子的翻新。

例句5, The scientist's groundbreaking research accomplished a major breakthrough in the field of medicine.

这位科学家的开创性研究在医学领域取得了重大突破。

accordance [ə'kɔːdəns]

n.一致; 和谐; 授予

例句1, The new policy was implemented in accordance with the company's vision for sustainable development.

新政策是根据公司可持续发展的愿景实施的。

例句2, The team worked in perfect accordance to complete the project ahead of schedule.
团队完美协作, 提前完成了项目。

例句3, The university granted the degree in accordance with the student's outstanding academic performance.

大学根据学生出色的学术表现授予了学位。

accordingly [ə'kɔːdɪŋli]

ad.因此, 所以; 照着

例句1, She studied hard for the exam and accordingly, she passed with flying colors.
她为考试努力学习, 因此, 她以优异的成绩通过了。

例句2, The instructions were clear, and he acted accordingly to complete the task.
指示很明确, 他照着做完成了任务。

account [ə'kaʊnt]

n.记述; 解释; 帐目

例句1, She gave a detailed account of the incident to the police.

她向警方详细叙述了事件的经过。

例句2, The scientist provided a plausible account for the phenomenon.

科学家为这一现象提供了一个合理的解释。

例句3, He keeps a meticulous account of all his expenses.

他详细记录了自己所有的开支。

accumulate [ə'kju:mjuleit]

vt. 积累 vi. 堆积

例句1, She has accumulated a vast amount of knowledge over the years.

她多年来积累了大量的知识。

例句2, The snow began to accumulate on the rooftops as the storm continued.

随着暴风雪的持续，屋顶上的雪开始堆积。

accuracy ['ækjʊərəsi]

n. 准确(性); 准确度

例句1, The accuracy of the weather forecast is crucial for farmers planning their crops.

天气预报的准确性对于农民规划作物至关重要。

例句2, She checked the accuracy of the data before submitting the report.

她在提交报告前检查了数据的准确性。

例句3, The accuracy of the machine's measurements ensures high-quality production.

机器测量的准确度确保了高质量的生产。

例句4, The accuracy of his aim in archery impressed everyone at the competition.

他在射箭比赛中瞄准的准确性给所有人留下了深刻印象。

accurate ['ækjʊrɪt]

a. 准确的, 正确无误的

例句1, The weather forecast was accurate, predicting rain for the entire afternoon.

天气预报很准确, 预测整个下午都会下雨。

例句2, Her accurate description of the suspect helped the police make a quick arrest.

她对嫌疑人的准确描述帮助警方迅速逮捕了罪犯。

例句3, The scientist's accurate measurements were crucial for the success of the experiment.

科学家的精确测量对实验的成功至关重要。

例句4, He gave an accurate account of the events that transpired during the meeting.

他对会议期间发生的事件进行了准确的描述。

例句5, The GPS provided accurate directions, leading us straight to our destination.

GPS提供了准确的指示, 直接把我们带到了目的地。

accustomed [ə'kʌstəmd]

a. 惯常的; 习惯的

例句1, She is accustomed to waking up early every morning.

她习惯了每天早上早起。

例句2, The accustomed routine of the office was disrupted by the sudden power outage.

办公室惯常的日常工作被突然的停电打乱了。

acid ['æsid]

n.酸; 酸的, 酸性的

例句1, The scientist carefully handled the acid in the laboratory.

科学家在实验室里小心翼翼地处理酸。

例句2, The acid taste of the lemon made her pucker her lips.

柠檬的酸味让她皱起了嘴唇。

例句3, The soil in this area is too acid for most crops to grow well.

这个地区的土壤酸性太强, 大多数作物无法良好生长。

acquaintance [ə'kweintəns]

n.认识; 了解; 熟人

例句1, I made her acquaintance at a conference last year.

我是在去年的一个会议上认识她的。

例句2, His acquaintance with the subject is quite superficial.

他对这个主题的了解相当肤浅。

例句3, She is an old acquaintance of mine from college.

她是我大学时期的一个老熟人。

acquire [ə'kwaɪə]

vt.取得; 获得; 学到

例句1, She managed to acquire a rare painting from the art auction.

她成功地从艺术拍卖会上获得了一幅稀有画作。

例句2, He worked hard to acquire the necessary skills for his new job.

他努力学习以获得新工作所需的技能。

例句3, During her travels, she was able to acquire a deep understanding of different cultures.

在旅行期间, 她学到了对不同文化的深刻理解。

acre ['eɪkə]

n.英亩(=6.07亩)

例句1, The farmer owns several acres of fertile land where he grows wheat and corn.

这位农民拥有几英亩肥沃的土地, 他在那里种植小麦和玉米。

例句2, They purchased an acre of land to build their dream home.

他们购买了一英亩土地来建造他们的梦想之家。

例句3, The park spans over 50 acres, offering plenty of space for outdoor activities.

这个公园占地超过50英亩，为户外活动提供了充足的空间。

例句4, The vineyard covers several acres and produces some of the finest wines in the region.

这个葡萄园占地几英亩，生产该地区一些最优质的葡萄酒。

例句5, The real estate developer plans to convert the 10-acre plot into a residential community.

这位房地产开发商计划将这10英亩的土地改造成一个住宅社区。

adapt [ə'dæpt]

vt.使适应；改编

例句1, The novel was adapted into a successful movie, captivating audiences worldwide.

这部小说被改编成了一部成功的电影，吸引了全球观众。

例句2, She quickly adapted to the new environment, making friends and excelling in her studies.

她迅速适应了新环境，结交了朋友并在学业上表现出色。

addition [ə'dɪʃən]

n.加，加法；附加物

例句1, The addition of sugar to the recipe made the cake taste even better.

在食谱中加入糖使蛋糕的味道更好了。

例句2, Learning basic addition is essential for young students.

学习基本的加法对年轻学生来说是必不可少的。

例句3, The new wing of the museum is a wonderful addition to the existing structure.

博物馆的新翼是对现有建筑的一个极好的补充。

additional [ə'dɪʃənl]

a.附加的，追加的

例句1, The hotel offers additional services such as free Wi-Fi and breakfast.

这家酒店提供额外的服务，如免费Wi-Fi和早餐。

例句2, She requested additional time to complete the project.

她请求更多的时间来完成这个项目。

例句3, The company announced additional charges for late payments.

公司宣布对逾期付款追加费用。

例句4, He provided additional information to support his argument.

他提供了更多的信息来支持他的论点。

例句5, The teacher gave us additional homework to practice the new lesson.

老师给我们布置了额外的作业来练习新课。

address [ə'dres]

n.地址；演说；谈吐

例句1, The president delivered a powerful address to the nation during the crisis.

总统在危机期间向全国发表了强有力的演说。

例句2, Please make sure to write down your full address on the application form.

请确保在申请表上写下你的完整地址。

例句3, Her elegant address and mannerisms left a lasting impression on everyone at the party.

她优雅的谈吐和举止给派对上的每个人留下了深刻的印象。

adequate ['ædikwit]

a. 足够的；可以胜任的

例句1, The company provided adequate training for all new employees to ensure they could perform their jobs effectively.

公司为所有新员工提供了足够的培训，以确保他们能够有效地完成工作。

例句2, She felt confident that her skills were adequate to handle the challenges of the new project.

她自信自己的技能足以应对新项目中的挑战。

adjust [ə'dʒʌst]

vt. 调整，调节；校正

例句1, She adjusted the volume of the music to a comfortable level.

她将音乐的音量调整到一个舒适的水平。

例句2, The mechanic adjusted the car's brakes to ensure safety.

机械师调整了汽车的刹车以确保安全。

例句3, He adjusted his tie in the mirror before the important meeting.

他在重要会议前对着镜子调整了领带。

例句4, The teacher adjusted the schedule to accommodate the students' needs.

老师调整了时间表以适应学生的需求。

例句5, The photographer adjusted the focus to capture the perfect shot.

摄影师调整了焦距以捕捉完美的镜头。

administration [ədminis'treɪʃən]

n. 管理；管理部门

例句1, The administration of the company has implemented new policies to improve efficiency.
公司的管理部门已经实施了新政策以提高效率。

例句2, Effective administration is crucial for the success of any organization.

有效的管理对于任何组织的成功都至关重要。

例句3, The school administration is responsible for ensuring a safe learning environment.

学校管理部门负责确保一个安全的学习环境。

例句4, The new administration is focused on reducing costs and increasing productivity.

新的管理部门专注于降低成本和提高生产力。

例句5, The administration of justice must be fair and impartial.

司法的管理必须公平公正。

admission [əd'mɪʃən]

n.允许进入；承认

例句1, The university requires an admission fee for all new students.

大学要求所有新生缴纳入学费用。

例句2, Her admission of guilt surprised everyone in the courtroom.

她承认自己有罪，这让法庭上的每个人都感到惊讶。

admit [əd'mɪt]

vt.承认；准许...进入

例句1, She finally admitted her mistake in front of the whole team.

她最终在全队面前承认了自己的错误。

例句2, The university admitted 500 new students this year.

这所大学今年录取了500名新生。

advance [əd'vɑ:ns]

vi.前进；提高 n.进展

例句1, The troops began to advance towards the enemy's position under the cover of darkness.

部队在夜幕的掩护下开始向敌人的阵地前进。

例句2, With hard work and dedication, she managed to advance her career significantly in just a few years.

凭借努力和奉献，她在短短几年内显著提升了她的职业生涯。

例句3, The company reported a significant advance in its research and development efforts this quarter.

该公司报告称本季度在研发方面取得了重大进展。

advanced [əd'vɑ:nst]

a.先进的；高级的

例句1, The company has developed an advanced AI system that can predict market trends with remarkable accuracy.

该公司开发了一套先进的人工智能系统，能够以惊人的准确度预测市场趋势。

例句2, She is taking an advanced course in molecular biology to further her research career.

她正在修读一门高级分子生物学课程，以推动她的研究生涯。

adventure [əd'ventʃə]

n.冒险；惊险活动

例句1, Life is an adventure, filled with unexpected twists and turns.

生活是一场冒险，充满了意想不到的曲折。

例句2, She embarked on a thrilling adventure through the Amazon rainforest.

她开始了穿越亚马逊雨林的惊险冒险。

例句3, The novel is a tale of adventure and discovery in a distant land.

这部小说讲述了一个在遥远土地上冒险与发现的故事。

例句4, They decided to go on an adventure to explore the hidden caves.

他们决定去探索那些隐藏的洞穴，开启一段冒险之旅。

例句5, The children's eyes sparkled with excitement as they planned their next adventure.

当孩子们计划他们的下一次冒险时，他们的眼睛里闪烁着兴奋的光芒。

advisable [əd'vaizəbl]

n.明智的；可取的

例句1, It is advisable to consult a doctor before starting any new exercise regimen.

在开始任何新的锻炼计划之前，咨询医生是明智的。

例句2, Given the current economic situation, it is advisable to save more and spend less.

鉴于当前的经济形势，多储蓄少消费是可取的。

affair [ə'feə]

n.事情，事件；事务

例句1, The scandalous affair between the politician and the actress shocked the nation.

这位政治家和女演员之间的丑闻震惊了全国。

例句2, The company's financial affairs are handled by a team of experts.

公司的财务事务由一支专家团队处理。

例句3, The affair at the embassy last night is still under investigation.

昨晚大使馆的事件仍在调查中。

affect [ə'fekt]

vt.影响；感动

例句1, The new policy will significantly affect the local economy.

新政策将显著影响当地经济。

例句2, Her heartfelt speech deeply affected the audience.

她真挚的演讲深深感动了观众。

affection [ə'fekʃən]

n.慈爱，爱；爱慕

例句1, Her affection for her children is evident in the way she cares for them.

她对孩子们的爱在她照顾他们的方式中显而易见。

例句2, He showed great affection towards his pet dog, always making sure it was well-fed and happy.

他对他的宠物狗表现出极大的爱，总是确保它吃得好、过得开心。

例句3, The young couple's affection for each other was obvious to everyone at the party.
这对年轻夫妇彼此的爱慕在派对上是显而易见的。

afford [ə'fɔ:r:d]

vt. 担负得起...；提供

例句1, With her current salary, she can afford a comfortable lifestyle in the city.
以她目前的薪水，她可以在城市里负担得起舒适的生活。

例句2, The company decided to afford him the opportunity to lead the new project.
公司决定给他提供领导新项目的机会。

afterward ['a:ftəwəd(z)]

ad. 后来，以后

例句1, Afterward, they decided to take a long walk along the beach to clear their minds.
后来，他们决定沿着海滩散步，以理清思绪。

例句2, She apologized for her mistake and promised to be more careful afterward.
她为自己的错误道歉，并承诺以后会更加小心。

例句3, The meeting was long and tedious, but afterward, everyone felt relieved that it was over.
会议又长又乏味，但结束后，每个人都松了一口气。

例句4, He didn't realize the impact of his words until afterward, when he saw the hurt in her eyes.

直到后来，他看到她的眼神中的伤害，才意识到自己话语的影响。

例句5, Afterward, they all gathered in the living room to share stories and laughter.
后来，他们都在客厅里聚集，分享故事和笑声。

age [eidʒ]

vt. 变老

例句1, As we age, our skin loses its elasticity and becomes more prone to wrinkles.
随着我们变老，皮肤会失去弹性，更容易产生皱纹。

例句2, The wine has been aging in oak barrels for over a decade, developing a rich and complex flavor.

这瓶葡萄酒在橡木桶中陈酿了十多年，形成了丰富而复杂的风味。

aggressive [ə'gresiv]

a. 侵略的；好斗的

例句1, The aggressive dog barked loudly at the stranger.
那只好斗的狗对着陌生人大声吠叫。

例句2, The company launched an aggressive marketing campaign to boost sales.
该公司发起了一场激进的营销活动以提升销售额。

例句3, His aggressive behavior made everyone uncomfortable at the meeting.

他在会议上的侵略性行为让每个人都感到不舒服。

例句4, The aggressive expansion of the business led to its rapid growth.

业务的激进扩张促使其快速增长。

例句5, She took an aggressive approach to solving the problem, which surprised her colleagues.

她采取了激进的方法来解决问题，这让她的同事们感到惊讶。

aircraft ['eəkra:ft]

n.飞机，飞行器

例句1, The aircraft soared gracefully through the clouds, leaving a trail of vapor in its wake.

飞机优雅地穿过云层，在身后留下一道蒸汽痕迹。

例句2, Modern aircraft are equipped with advanced navigation systems to ensure safe and efficient travel.

现代飞行器配备了先进的导航系统，以确保安全高效的旅行。

alarm [ə'la:m]

n.惊恐，忧虑；警报

例句1, The sudden alarm in her voice made everyone stop and listen.

她声音中突然的惊恐让所有人都停下来倾听。

例句2, The fire alarm went off in the middle of the night, startling everyone awake.

半夜里火警警报突然响起，把所有人都惊醒了。

例句3, He felt a sense of alarm when he realized he had lost his wallet.

当他意识到自己丢了钱包时，感到一阵忧虑。

例句4, The alarm on his phone reminded him to take his medication.

他手机上的闹钟提醒他该吃药了。

alcohol ['ælkəhɔ:l]

n.酒精，乙醇

例句1, The doctor advised him to avoid alcohol to improve his liver health.

医生建议他避免饮酒以改善肝脏健康。

例句2, The experiment required a high concentration of alcohol to achieve the desired reaction.

实验需要高浓度的酒精来实现预期的反应。

alike [ə'laɪk]

a.同样的，相同的

例句1, The twins looked so alike that even their parents sometimes confused them.

这对双胞胎长得如此相像，以至于他们的父母有时也会认错。

例句2, The two paintings are strikingly alike in style and color palette.

这两幅画在风格和色彩搭配上惊人地相似。

例句3, Despite their different backgrounds, their opinions on the matter were quite alike.

尽管他们的背景不同，但他们对这件事的看法非常相似。

例句4, The two cars are almost alike in every detail, making it hard to choose between them.

这两辆车在每一个细节上几乎一模一样，让人难以抉择。

例句5, Their voices are so alike that it's difficult to tell who is speaking on the phone.

他们的声音如此相似，以至于很难分辨出电话里是谁在说话。

alloy ['æloi, ə'loi]

n.合金；(金属的)成色

例句1, The new alloy combines the strength of steel with the lightness of aluminum.

这种新合金结合了钢的强度和铝的轻便。

例句2, The purity of the alloy determines the quality of the final product.

合金的成色决定了最终产品的质量。

alphabet ['ælfəbit]

n.字母表，字母系统

例句1, Learning the alphabet is the first step in mastering any language.

学习字母表是掌握任何语言的第一步。

例句2, The child proudly recited the entire alphabet without any mistakes.

这个孩子自豪地一字不差地背出了整个字母表。

例句3, The alphabet system used in English consists of 26 letters.

英语中使用的字母系统由26个字母组成。

例句4, She created a unique alphabet for her secret code.

她为自己的密码创建了一个独特的字母系统。

alter ['ɔ:ltə]

vt.改变，变更；改做

例句1, The company decided to alter its marketing strategy to attract a younger audience.

公司决定改变其营销策略，以吸引更年轻的受众。

例句2, She had to alter her dress to fit properly for the wedding.

她不得不改做她的裙子，以便在婚礼上合身。

例句3, The landscape of the city has altered significantly over the past decade.

过去十年里，这座城市的景观发生了显著变化。

例句4, He altered his plans at the last minute, causing a lot of confusion.

他在最后一刻变更了他的计划，造成了很多混乱。

例句5, The artist altered the painting to better reflect the mood of the scene.

艺术家改变了这幅画，以更好地反映场景的氛围。

例句6, The government is considering altering the tax laws to benefit small businesses.

政府正在考虑修改税法，以惠及小企业。

例句7, The weather forecast altered our travel plans for the weekend.

天气预报改变了我们周末的旅行计划。

例句8, She altered her hairstyle to match the latest fashion trends.

她改变了发型，以跟上最新的时尚潮流。

例句9, The chef altered the recipe to make it more suitable for vegetarians.

厨师修改了食谱，使其更适合素食者。

例句10, The scientist altered the experiment's parameters to achieve more accurate results.

科学家改变了实验的参数，以获得更准确的结果。

alternative [ɔ:l'tə:nətiv]

n. 替换物；取舍，抉择

例句1, We need to find an alternative to plastic bags to reduce environmental pollution.

我们需要找到塑料袋的替代品以减少环境污染。

例句2, Faced with the difficult situation, she had to make a tough alternative between her career and family.

面对困难的处境，她不得不在事业和家庭之间做出艰难的抉择。

altitude ['æltitju:d]

n. 高，高度；高处

例句1, The airplane reached an altitude of 30,000 feet before leveling off.

飞机在达到30,000英尺的高度后开始平飞。

例句2, The hikers struggled to adjust to the high altitude of the mountain.

徒步旅行者们努力适应山区的高海拔。

例句3, From this altitude, the city looked like a tiny model.

从这个高度看，城市就像一个小模型。

例句4, The pilot announced that we were flying at a cruising altitude of 35,000 feet.

飞行员宣布我们正在35,000英尺的巡航高度飞行。

例句5, The altitude of the village made it a perfect spot for stargazing.

村庄的高度使其成为观星的绝佳地点。

aluminium [æljʊ'minjəm]

n. 铝

例句1, The aircraft is made primarily of aluminium to reduce weight.

这架飞机主要由铝制成，以减轻重量。

例句2, Aluminium foil is commonly used in kitchens for wrapping food.

铝箔在厨房中常用于包裹食物。

例句3, The recycling of aluminium cans helps conserve natural resources.

回收铝罐有助于保护自然资源。

例句4, Aluminium alloys are widely used in the construction industry due to their strength and durability.

铝合金因其强度和耐久性而广泛应用于建筑行业。

例句5, The artist used aluminium sheets to create a unique sculpture.

这位艺术家使用铝板创作了一件独特的雕塑。

amaze [ə'meɪz]

vt.使惊奇, 使惊愕

例句1, Her incredible talent never fails to amaze everyone around her.

她惊人的才华总是让周围的人感到惊叹。

例句2, The magician's tricks amazed the audience, leaving them in complete disbelief.

魔术师的表演让观众感到惊愕, 完全不敢相信自己的眼睛。

ambulance [ˈæmbjuləns]

n.救护车; 野战医院

例句1, The ambulance rushed to the scene of the accident with its sirens blaring.

救护车鸣着警笛迅速赶往事故现场。

例句2, During the war, the ambulance served as a mobile field hospital for the wounded soldiers.

在战争期间, 这辆救护车充当了伤兵的移动野战医院。

amongst [ə'mʌŋst]

prep在...之中(=among)

例句1, The treasure was hidden amongst the rocks.

宝藏被藏在岩石之中。

例句2, She felt a sense of peace amongst the chaos.

在混乱之中, 她感到了一丝平静。

例句3, Amongst all the candidates, he stood out for his creativity.

在所有候选人中, 他因创造力而脱颖而出。

例句4, The secret was shared amongst the close friends.

这个秘密在亲密的朋友之间分享。

例句5, Amongst the many challenges, she found her true strength.

在众多挑战中, 她找到了自己真正的力量。

amuse [ə'mju:z]

vt.逗...乐; 给...娱乐

例句1, The clown's funny antics never fail to amuse the children at the birthday party.

小丑滑稽的动作总是能让生日派对上的孩子们开怀大笑。

例句2, She tried to amuse herself by reading a novel during the long flight.

她在漫长的飞行中通过读小说来给自己找乐子。

analyse ['ænləiz]

vt.分析, 分解, 解析

例句1, Scientists often analyse data to uncover hidden patterns and trends.

科学家们经常分析数据以揭示隐藏的模式和趋势。

例句2, The chemist will analyse the substance to determine its composition.

化学家将分析这种物质以确定其成分。

例句3, Teachers analyse students' performance to identify areas for improvement.

教师们分析学生的表现以找出需要改进的地方。

例句4, The detective analysed the crime scene for clues.

侦探分析了犯罪现场以寻找线索。

例句5, Engineers analyse the structure to ensure it can withstand stress.

工程师们分析结构以确保其能够承受压力。

analysis [ə'neɪləsɪs]

n.分析, 分解, 解析

例句1, The detailed analysis of the data revealed significant trends in consumer behavior.

对数据的详细分析揭示了消费者行为的重要趋势。

例句2, Her analysis of the poem provided a deeper understanding of its themes.

她对这首诗的分析让我们对其主题有了更深的理解。

例句3, The scientist conducted a chemical analysis to determine the composition of the substance.

科学家进行了化学分析以确定该物质的组成。

例句4, The financial analysis showed that the company was on the brink of bankruptcy.

财务分析显示该公司濒临破产。

例句5, The analysis of the problem led to a more effective solution.

对问题的分析得出了更有效的解决方案。

ancestor ['ænsɪstə]

n.祖宗, 祖先

例句1, My ancestors came from a small village in Ireland.

我的祖先来自爱尔兰的一个小村庄。

例句2, She traced her ancestry back to the 16th century.

她将她的祖先追溯到了16世纪。

例句3, The ancient temple was built by our ancestors centuries ago.

这座古老的寺庙是我们的祖先在几个世纪前建造的。

例句4, He felt a deep connection to his ancestors when he visited the family cemetery.

当他参观家族墓地时，他感到与祖先有一种深刻的联系。

例句5, The tradition of storytelling has been passed down from our ancestors.

讲故事的传统是从我们的祖先那里传下来的。

anchor ['æŋkə]

n. 锚 vi. 抛锚，停泊

例句1, The ship dropped its anchor in the calm bay to wait out the storm.

船在平静的海湾抛锚，等待风暴过去。

例句2, The sailor secured the anchor firmly to the deck before the voyage began.

水手在航行开始前将锚牢牢地固定在甲板上。

例句3, The captain decided to anchor the ship near the island to explore the shore.

船长决定将船停泊在岛屿附近，以便探索海岸。

例句4, The yacht anchored in the harbor, offering a stunning view of the sunset.

游艇在港口停泊，提供了日落的壮丽景色。

ancient ['eɪnfənt]

a. 古代的，古老的

例句1, The ancient city of Rome is filled with historical landmarks that attract millions of tourists each year.

古老的罗马城充满了历史地标，每年吸引着数百万游客。

例句2, The ancient manuscript was discovered in a hidden chamber of the pyramid.

这份古老的手稿是在金字塔的一个隐藏密室中发现的。

例句3, She has an ancient family heirloom that has been passed down for generations.

她有一件世代相传的古老家族传家宝。

例句4, The ancient traditions of the tribe are still practiced today.

这个部落的古老传统至今仍在延续。

例句5, In ancient times, people believed that the Earth was the center of the universe.

在古代，人们相信地球是宇宙的中心。

ankle ['æŋkl]

n. 踝，踝节部

例句1, She twisted her ankle while hiking in the mountains.

她在山里徒步时扭伤了脚踝。

例句2, The athlete wrapped a bandage around his ankle to prevent further injury.

运动员在脚踝上缠了绷带，以防止进一步受伤。

例句3, He felt a sharp pain in his ankle after the fall.

摔倒后，他感到脚踝一阵剧痛。

例句4, The doctor examined her swollen ankle carefully.

医生仔细检查了她肿胀的脚踝。